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Rina og Tanja sørger for noget ex kage ☺ 
 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde, godkendt 

 

2. Godkendelse af dagens dagsorden, godkendt 

 
3. Formand info, intet nyt. 

 
4. Ledelses info 

 
- Bogprojekt: der er indhentet tilbud på knap 26000 kr. for en god alm. bog fremfor 

paperback. Forventeligt kommer der noget i efteråret hvor vi laver en release af skolens 

75-års jubilæum (76 år). Artikler bliver genoptryk af det 50 års bogen, samt med 

tilføjelser af de næste 25 år. 

 

- APV: den fysiske del har vi behandlet i runde et og noget er løst, og andet arbejdes der 

med. Forskellige eksempler på udfordringer og løsninger givet. (Kan ses på 

opslagstavlerne på begge afdelinger). 

 
- Specialpædagogiske indsatser på begge afdelinger (Jenny Bohr) – se vedhæftede. 

De ansatte er kommet i gang og det er vores klare indtryk at det flytter noget. 

 
Vi evaluerer og juster. Det lugter lidt af at vi laver nogle ens standarder, som gælder 

hele skole, fx farvekoder for fag og andet. Heldigvis taler vores teamkoordinatorer 

allerede sammen og ser om der er noget fra det ene team der kan bruges af det andet 

osv. Men vi, dvs. ledelsen, kommer også til at skulle rundt og se på; flytter det noget, 

hvad med indretningen, intro og outro osv. 

 
5. Næste skoleår  

Gennemgang af de nye skemaer (tidsmæssigt) 

Fx får børnehaven fri kl. 12.10 hver dag – det betyder, at SFO har åbent her.  
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Ellers er der tilsat en trivsels/klassens lektion på ALLE årgange, gjorde vi ikke det, ville 

dagen være 45 min. kortere. 

 

Forslag fra forældrene: 

1) Overvej om man ikke kunne lade denne ene lektion rulle og ramme forskellige lektioner i 

de 40 uger børnene går i skole, således vil dagen være en lektion kortere i stedet.  

2) Kan man ikke lave noget andet en dag og så gøre det på den måde? 

 

Svar: 

Vi tager det med. Det vi i hvert fald skal drøfte er indholdet, fordi er det okay at man spiser 

kage, eller skal der være et fast program i disse lektioner. Erfaringen er dog, at eleverne i 

dag er glade for klassens time (lektion). 

 

De er ligeledes glade for motion og bevægelse, og er trætte af hvis vi laver andet i disse 

timer.  Groft sagt skyldes det måske, at de nyder de frirum der er henover dagen. 

 

Noget andet er en ekstra lektion i svømning i 4. og 5. klasse.  

Det skyldes vi har havet på den ene side og fjorden på den anden side. Det forlænger 

ligeledes den dag med en lektion.  

 

For at løse disse forlængelser af nogle dage - har vi på andre årgange skrottet nogle pauser, 

hvor det er hensigtsmæssigt. Vedhæftet er 3 eksempler på tider – bemærk at det er udkast, 

og det er vigtigt at huske på at der ex står 22 lektioner hvor der eksempelvis fremgår 25 af 

skemaet. Det skyldes kun at vi ikke har lagt skemaerne endnu. Når det er gjort er der kun 

22 lektioner, hvis det er det antal timer man skal gå i skole. 

 

Bemandingen (runder jeg under personale), men vi er i gang med fagfordelingen og 

forventeligt får vi det til at gå op. 

 

Vi vender tilbage mht. at drøfte hvad der ellers er af nyt fra UVM i det kommende skoleår; 

Evt. karaktergivning i 6. -7. klasse, projektopgaven i 9. klasse skal den bestå eller tages af 

bordet osv.  

 

Planen er, lærerne informeres på et fællesmøde. De kan vende det på mødet, eller i 

teamene alt efter hvilke årgange der berøres af beslutningerne.  

 

Lærernes arbejdstid, skoleplanen og de indsatser vi er i gang med, ex ”Skole for alle”, her er 

rammen for arbejdet stort set på plads. Der er få justeringer. I år fastholder vi lærernes 

forberedelsestid til at være 58 % til en lektion, mens de på stort set alle andre skoler er på 

50 %. Ligeledes skrives alle vores indsatsområder ind i planen, så alle ved at det er det vi 

alle arbejder med. Herved kommer vi lettere i mål. Vi øver alle, og sammen bliver vi bedre, 

til gavn for eleverne, forældre og hinanden. 

   

6. Sammenlægning status (på Skolevej) 

Vi har sendt en opdatering ud til forældrene, personale og jer. Der er ikke de store 

ændringer, vi har reelt stadig ikke noget fast der kan offentliggøres. 
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Der er fortsat meget der ikke er trukket af på endnu / lavet færdigt fra RKSK ejendomme. 

Men vi er på vej og det tager den tid det tager.  

 

I uge 19 (2025) laves det lokale på Skolevej, som læsecenteret skal flyttes ind i.  

Når det er færdigt flytter vi tingene derop, og således kan vi tømme resten i det område 

hvor SOF skal være / indrettes. Herved kan håndværkerne komme i gang med SFO. 

 

De ansatte i SFO og RKSK har lavet rumfordeling i SFO og forventeligt er det snart på plads, 

så kan man gøre det arbejde færdig, og få lavet udbud, tegninger m.v.  

 

Sideløbende genbesøger vi udeområdet / skolegården således, at det også bliver gjort klart 

til udbud m.v. 

 

Der ses på personale faciliteter, lærerforberedelse og så videre.  

 

Udover dette arbejdes der på folkebiblioteket og skolebiblioteket, og vi er godt på vej. 

 

7. SFO, intet nyt 

 

8.  Orientering om personale, givet 

 

9. Orientering om elever, givet 

 

10.Eventuelt 

 

 

➢ Næste møde tirsdag den 6. maj 2025. 

 

 

Ref. TT 


